
Svar på politikerspørgsmål om busslusen på Prinsessegade 

Kære Marcus Vesterager 

Tak for din henvendelse fra den 19. august 2020, hvori du spørger, om der foreligger 

yderligere evaluering af nedlæggelse af busslusen på Prinsessegade på Christianshavn, 

foruden den, der findes på Christianshavn Lokaludvalgs hjemmeside.  

På Teknik- og Miljøudvalgets møde den 27. november 2017 blev der truffet endelig 

beslutning om at nedlægge busslusen. Som del af beslutningsgrundlaget var der udar-

bejdet en trafikanalyse, der evaluerede trafikken før og efter busslusen blev åbnet. 

Trafikanalysen er den samme, som den du har fundet på Christianshavn Lokaludvalgs 

hjemmeside.  

Der er ikke efterfølgende udarbejdet yderligere evaluering af de trafikale konsekven-

ser efter busslusens nedlæggelse.  

Med venlig hilsen 

Karsten Biering Nielsen 
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